
                         Miestne zastupiteľstvo Mestskej časti Košice – Sídlisko KVP 

Finančná komisia 

 

Zápisnica zo zasadnutia komisie dňa 20. 06. 2023 o 16.00 hod.  

konaného v zasadacej miestnosti Miestneho úradu MČ Košice - Sídlisko KVP 
 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny - Ing. Roman Matoušek, Mgr. Mária Ivanecká, Ing. Martin 

Žec, Mgr. Mariana Kelbelová 

Neprítomní: doc. MVDr. Peter Korim, CSc., Monika Olexová, Ing. Jana Vargová, PhD. 

 

Program: 

1) Otvorenie  

2) Záverečný  účet  Mestskej časti Košice - Sídlisko KVP  a  celoročné hospodárenie za rok  

     2022    

3) Tvorba a použitie rezervného fondu Mestskej časti Košice - Sídlisko KVP na rok 2023      

4) Výročná správa Mestskej časti Košice - Sídlisko KVP za rok 2022       
5) Návrh na III. zmenu rozpočtu Mestskej časti Košice - Sídlisko KVP na rok 2023 
6) Informatívna správa o zrealizovaných rozpočtových opatreniach za obdobie január-marec 

2023  
7) Schválenie prenájmu nebytového priestoru v budove bývalej MŠ na Bauerovej 1, Košice 

pre Združenie príbuzných a priateľov Radosť z dôvodu hodného osobitného zreteľa  
8) Schválenie  prenájmu  nebytového  priestoru  v   budove  OC IV, Cottbuská 36,  Košice  

pre  Mgr. Renátu  Kandráčovú  a  Moniku Opinovú, Prevádzka  Fit   studio   z  dôvodu 
hodného  osobitného zreteľa  

9) Schválenie  prenájmu  nebytového  priestoru  v  budove  OC IV, Cottbuská 36, Košice 
pre Adrianu Barlovú, Súkromné etnografické múzeum HUMNO z dôvodu hodného 
osobitného zreteľa  

10) Informatívna správa k Senior domu 
11) Rôzne 
12) Záver 
 

 

1) Otvorenie 

Predseda komisie Ing. Roman Matoušek privítal prítomných členov na zasadnutí komisie, 

oboznámil členov komisie s programom a zároveň oznámil, že komisia je uznášania schopná.  

                   Hlasovanie k programu: 

                                                                                                      Za: 4     Proti: 0     Zdržal sa: 0 

 

Jednotlivé body programu boli prerokované a bolo za nich hlasované. 

 
 
2) Záverečný účet Mestskej časti Košice – Sídlisko KVP a celoročné hospodárenie za rok 

2022 
Predseda komisie Ing. Roman Matoušek informoval prítomných o návrhu na tvorbu rezervného 
fondu. 
Uznesenie k danému bodu rokovania 

Finančná komisia odporúča MieZ MČ Košice - Sídlisko KVP: 

a)  schváliť  Záverečný účet Mestskej časti Košice-Sídlisko KVP a celoročné hospodárenie 

     za rok 2022 bez výhrad, 

 



b)  schváliť použitie zostatku finančných operácií za rok 2022 na tvorbu rezervného fondu 

      vo výške 167 284,64 EUR,  

c)  vziať na vedomie správu audítora za rok 2022.  
  Hlasovanie: 
  Za: 4     Proti: 0     Zdržal sa: 0 
 
 

3) Tvorba a použitie rezervného fondu Mestskej časti Košice - Sídlisko KVP na rok 2023      

Predseda komisie Ing. Roman Matoušek oboznámil prítomných s tvorbou a použitím 

finančných prostriedkov rezervného fondu na rok 2023. 

Ing. Žec – informoval, že komunálne vozidlo bolo vysúťažené za nižšiu cenu a ak by Úrad pre 

verejné obstarávanie udelil pokutu za nedodržanie niektorých postupov vo VO, aj tak by to bol 

benefit pre MČ. 

Uznesenie k danému bodu rokovania 

Finančná komisia odporúča MieZ MČ Košice - Sídlisko KVP: 

schváliť tvorbu a použitie rezervného fondu Mestskej časti Košice – Sídlisko KVP na rok 2023. 
  Hlasovanie: 
  za: 4     Proti: 0     Zdržal sa: 0 
 
4) Výročná správa Mestskej časti Košice – Sídlisko KVP za rok 2022  
Predseda komisie Ing. Roman Matoušek informoval prítomných o tom, že výročná správa sa 
každoročne berie na vedomie. 

Uznesenie k danému bodu rokovania 

Finančná komisia odporúča MieZ MČ Košice - Sídlisko KVP: 

vziať na vedomie Výročnú správu Mestskej časti Košice – Sídlisko KVP za rok 2022 
  Hlasovanie: 
  Za: 4     Proti: 0     Zdržal sa: 0 
 
5) Návrh na III. zmenu rozpočtu Mestskej časti Košice – Sídlisko KVP na rok 2023 
Ing. Háberová informovala o základných zmenách v III. zmene rozpočtu – najmä o dorovnaní 
podielových daní na úroveň schváleného rozpočtu Mestom Košice, o poplatku za rozvoj, 
o zvýšení príjmov v podpoložke Lex Ukrajina – príspevok za utečencov z Ukrajiny a pod. 
Súčasne informovala aj o adekvátnej úprave výdavkov. 

Uznesenie k danému bodu rokovania 

Finančná komisia odporúča MieZ MČ Košice - Sídlisko KVP: 

schváliť návrh na III. zmenu rozpočtu Mestskej časti Košice – Sídlisko KVP na rok 2023. 
  Hlasovanie: 
  Za: 4     Proti: 0     Zdržal sa: 0 
 
6) Informatívna správa o zrealizovaných rozpočtových opatreniach za obdobie 
január-marec 2023  
Ing. Háberová informovala o zrealizovaných zmenách, ktoré sú v kompetencii pána starostu. 
Išlo najmä o presun finančných prostriedkov z položky zametanie kamienkov z ciest na 
položku zametanie kamienkov pre Podnik služieb KVP, s.r.o. V kapitálových výdavkoch sa 
presunuli finančné prostriedky z Trhoviska na zvýšenie spoluúčasti na Skate park.  
Uznesenie k danému bodu rokovania 

Finančná komisia odporúča MieZ MČ Košice - Sídlisko KVP: 

vziať na vedomie Informatívnu správu o zrealizovaných rozpočtových opatreniach za obdobie 

január- marec 2023. 
  Hlasovanie: 
  Za: 4     Proti: 0     Zdržal sa: 0 
 



7) Schválenie prenájmu nebytového priestoru v budove bývalej MŠ na Bauerovej 1, 
Košice pre Združenie príbuzných a priateľov Radosť z dôvodu hodného osobitného 
zreteľa  
Predseda komisie Ing. Roman Matoušek informoval prítomných, že rada poslancov odporúča 
schváliť prenájom nebytového priestoru pre Združenie príbuzných a priateľov Radosť z dôvodu 
hodného osobitného zreteľa vzhľadom na služby, ktoré združenie poskytuje pre postihnutých 
občanov. 
Uznesenie k danému bodu rokovania 

Finančná komisia odporúča MieZ MČ Košice - Sídlisko KVP: 

schváliť prenájom nebytového priestoru v budove bývalej MŠ na Bauerovej 1, Košice pre 

Združenie príbuzných a priateľov Radosť z dôvodu hodného osobitného zreteľa. 
  Hlasovanie: 
  Za: 3     Proti: 0     Zdržal sa: 1 
 
8) Schválenie  prenájmu  nebytového  priestoru  v   budove  OC IV, Cottbuská 36,  
Košice  pre  Mgr. Renátu  Kandráčovú  a  Moniku Opinovú, Prevádzka  Fit   studio   
z  dôvodu hodného  osobitného zreteľa  
Predseda komisie Ing. Roman Matoušek informoval prítomných, že rada poslancov neodporúča 
schváliť prenájom nebytového priestoru pre Mgr. Kandráčovú a Moniku Opinovú, Prevádzka 
Fit studio z dôvodu osobitného zreteľa. 
Ing. Žec informoval, že pani Opinová má od roku 2019 štatút chránenej dielne. Ide o komerčnú 
činnosť. Ak by boli zvýhodnené ceny, tak by bol za takéto schválenie nájmu. 

Uznesenie k danému bodu rokovania 

Finančná komisia neodporúča MieZ MČ Košice - Sídlisko KVP: 

schváliť prenájom nebytového priestoru v budove OC IV, Cottbuská 36, Košice pre Mgr. 

Renátu Kandráčovú a Moniku Opinovú, Prevádzka Fit studio z dôvodu hodného osobitného 

zreteľa. 
  Hlasovanie: 
  Za: 0     Proti: 3     Zdržal sa: 1 
 
 
9) Schválenie  prenájmu  nebytového  priestoru  v  budove  OC IV, Cottbuská 36, 
Košice pre Adrianu Barlovú, Súkromné etnografické múzeum HUMNO z dôvodu 
hodného osobitného zreteľa  
Predseda komisie Ing. Roman Matoušek informoval prítomných, že rada poslancov neodporúča 
schváliť prenájom nebytového priestoru pre Adrianu Barlovú, Súkromné etnografické múzeum 
HUMNO z dôvodu osobitného zreteľa. 
Uznesenie k danému bodu rokovania 

Finančná komisia neodporúča MieZ MČ Košice - Sídlisko KVP: 
schváliť prenájom nebytového priestoru v budove OC IV, Cottbuská 36, Košice pre Adrianu 
Barlovú, Súkromné etnografické múzeum HUMNO z dôvodu osobitného zreteľa. 

z dôvodu hodného osobitného zreteľa. 
  Hlasovanie: 
  Za: 0     Proti: 1     Zdržal sa: 3 
 
10) Informatívna správa k Senior domu 
Predseda komisie Ing. Matoušek informoval prítomných, že vzhľadom na nesplnenie 
ustanovení kúpnej zmluvy  - predmetu kúpy nehnuteľnosti v lokalite Drocárov park – 
nezaplatenie kúpnej ceny, prevod majetku nebol realizovaný. V súčasnosti bude prebiehať 
zadebnenie okien doskami – ochrana majetku pred bezdomovcami. 
Mgr. Ivanecká sa dotazovala, či už je nejaký zámer ohľadom Senior domu.  



Predseda komisie Ing. Matoušek uviedol, že pravdepodobne bude vypísaná nová verejná 
obchodná súťaž. 
Uznesenie k danému bodu rokovania 

Finančná komisia odporúča MieZ MČ Košice - Sídlisko KVP: 

vziať  na vedomie informatívnu správu k Senior domu. 

                    Hlasovanie k programu: 

                                                                                                      Za: 4     Proti: 0     Zdržal sa: 0 
    
11) Rôzne 
Predseda komisie Ing. Matoušek informoval o pripravovanej pomoci pre obce Fast care II – 
snahou je presunúť viac finančných prostriedkov na obce v dôsledku výpadku daní. 
Mgr. Kelbelová sa informovala ohľadom hasičskej stanice – ako to vyzerá, či pozemok patrí 
Slovenskej republike.  
Predseda komisie Ing. Matoušek oznámil, že danú vec zistí na meste. 
 
12) Záver 
Predseda komisie Ing. Matoušek v závere poďakoval prítomným členom komisie za účasť 
a ukončil zasadnutie finančnej komisie.  
 

 

 

 

v Košiciach, dňa 21.06.2023 

Zapísala: Ing. Viera Háberová 

 

 

 

 

 

  Ing. Roman Matoušek 

   predseda komisie v. r. 


